
Milí farníci, přátelé, 

tak jsem doufal, že se podaří zajistit přímé vysílání velikonočního třídenní pomocí internetu do vašich 

domovů, ale musím vás zklamat. Firma ačkoliv jsem jim oslovil před 14 dny a slíbila mě pomoci a po mnoha 

telefonických urgencí, mě teprve dnes oznámila, že instalace webkamery a dalších věcí, by si vyžádalo dost 

času…a navíc i mimořádnou investici, aby jste mohli sledovat bohoslužbu bez nějakých potíží a to vyžaduje  

asi 35 tisíc Kč. To první, co nám to neumožní je málo času k realizaci a to druhé by se dalo vyřešit. Přesto 

musím říci, že vaše nedělní finanční příspěvky schází a v tuto dobu je to možná už částka asi 40 tisíc Kč, 

které schází.  I tahle stránka k fungovaní farnosti je důležitá…děkuji všem, kteří mě tu a tam zastavíte a 

přisíváte. Děkuji.  

Rád bych vám nabídl sledování z našeho děkanátního kostela sv.Vavřince z Přerova, ale samozřejmě máte 

spoustu možností, kde můžete sledovat obřady Svatého třídenní. Město Přerov umožnilo přenos a přispělo 

na každé sledování částkou 8 tisíc Kč. (počet shlédnutí obřadů Květné neděle bylo okolo 400). Obřady 

z Přerova přenáší Přerovská internetová televize YouTube nebo farnostprerov.cz nebo TV Přerov (zelený 

čtvrtek 17 hod., velký pátek 17 hod a v neděli Boží hod velikonoční v 10 hod. 

Znovu připomínám pro všechny, kteří mohou a chtějí k sv. přijímání o Velikonoční neděli, tak se bude ve 

všech spravovaných farnostech podávat v kostele sv. přijímání v časech určených – Měrovice n/H. 7:30- 

8:30 hod, Kojetín 14-15 hod., Křenovice 10:30- 11:30hod. Aby se alespoň trochu zabránilo setkání většího 

počtů lidí v kostele, přicházejte v libovolném nabídnutém čase. Prosím o vaši individuální přípravu – doma, 

po cestě do kostela – Vyznávám se všemohoucímu Bohu, Pane smiluj se, Otčenáš, Beránku Boží. Podám 

Vám sv. přijímání u oltáře a následně hned odcházejte zpět do svých domovů. Díkuvzdání si můžete učinit 

po cestě domů a nebo v soukromí, doma. Prosím, abyste se nezdržovali v kostele. Kostel bude v pátek 

v sobotu i v neděli otevřen od  9-18 hod.  

Jinak je na netu spoustu nabídek, jak uskutečnit domácí bohoslužbu (např. farnost Troubky, farnost Dolany 

– Komunita blahoslavenství atd.). Moc pěkné…je to povzbuzení, jak prožívat domácí církev, kde je Pán také 

přítomen. 

Jinak jsem už mohl 5x v neděli odpoledne vyrazit pěšky z Kojetína do okolí, do přírody. Bylo to vždy 

s růžencem v ruce a naposled i s Nejsvětější svátostí na srdci ve schránce (nebyl to průvod s korouhvemi a 

hudbou jak by si Bůh zasloužil, ale v upřímnosti, tichosti, adoraci …). Bylo to ve víře v Boží ochranu a pomoc 

Panny Marie, aby byli moje svěřené farnost uchráněny od nákazy nemoci covid 19. Dá-li Pán, až všechno 

pomine, můžeme pak společně vyjít a třeba i s hudbou a zpěvem, ke kojetínskému morovému sloupu 

Panny Marie, který je na náměstí a poděkovat za všechno a třeba i za všechny, kteří tvoří naši farnost 

nevědomky…  

Včera jsem obdržel z nakladatelství Matice cyrilometodějská konečně a trochu i s úlevou knížky – Sv.Šarbel 

a další libanonští světci. Také mám k dispozici, novému k romským svatým bl. Zefyrinovi a bl.Emílii. Takže 

jestli budete chtít, rád nabízím.   

Jinak se budu snažit vám zaslat alespoň napsané kázání z jednotlivých dní Svatého třídenní, abyste měli 

k dispozici nějaké slovo k zamyšlení. 

Modleme se společně za trpělivost. Myslím, že ji potřebujeme všichni. Jsem stále všem kdykoliv k dispozici 

po telefonu i osobně. Děkuji všem, kteří na mě nezapomínáte. 

s úctou, váš v Kristu  P.Pavel Ryšavý 


